
長庚大學多元需求宿舍申請書 

Chang Gung University Multi-Needs Dormitory Application Form 

姓名Name 
 性別  

Gender 
□男Male  □女 Female  □其他(Other) 

系級 

Department 

 學號  

Student ID 

 

申請原因
Reasons for 
application 

□經相關單位評估有個別住宿需求學生 
Students with individual accommodation needs as determined by the appropriate authorities 

□其他(Other)   

申請住宿期間
Application Time 

□自 學年度Academic Year 學期semester  

至(to)  學年度Academic Year 學期semester 

□ 月(Month) 日(date) 至(to)       月(Month)            日(date) 

住宿需求說明
Accommodation 

requirements 

請簡述住宿需求或檢附相關證明 

Please provide a brief description of your housing needs or attach relevant documentation. 

注意事項(Attention)： 

一、住宿生活規定及宿舍設備管理規定同「長庚大學學生宿舍生活輔導管理法」內容規範要求。 

      The Residence Life Regulations and the Residence Life Equipment Management Regulations are   
       the same as the "Chang Gung University Student Residence Life Counseling and Management Act".

二、凡經核准住宿多元需求宿舍之學生，除休學、退學及勒令退宿者外，其住宿權可保持至當學 

年結束(本細則第六條第一項第二款除外)；但勒令退宿者，該學年不得再行申請。 

Students approved to live in a Multi-Needs Residence Hall can keep their housing until the end of 
the academic year, unless they are suspended, withdrawn, or ordered to withdraw. Those ordered to 
withdraw cannot reapply for that year. 

本人已充分瞭解並願遵守「長庚大學學生宿舍生活輔導管理法」及「長庚大學多元需求宿舍申請

座作業細則」。 

I have fully understood and am willing to comply with the “Chang Gung University Student Residence Life 
Counseling and Management Act” and “Chang Gung University Multi-Needs Residence Hall Application 
Procedures”. 

 

申請人簽章(Signature)： 日期(Date)：        年(Y)         月(M)         日(D) 

審查單位 

本欄由住宿組填寫 

□諮輔組 □衛保組 □其他單位   

     組長:    經辦: 

審查單位意見 

評估意見： 

 
 
 

※是否需提供家長同意書 □需要 □不需要 

※審查結果: □同意配住多元需求宿舍 □不同意配住多元需求宿舍 

      組長:    經辦: 

審查結果 

□配住多元需求宿舍: 樓 寢 _床 

□將另協助學生申請一般宿舍。 

學務長  
住宿組 

組長 
 

住宿組 

經辦 
 

 


